
FANKLUB SK SLAVIA PRAHA - fotbal, PRAHA 10, U Slavie 1540/2a, PSČ 10000, 

IČ 26640155, zapsán v rejstříku MV ČR 

  

  
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU FANKLUBU, 
konané dne 24.8.2014,  SynotTip Arena Eden, Praha 10 

  

Přítomni: Tomáš Dvorský, Miloslav Kočí, Alena Hodboďová, Jiří Horák, Pavel Král, Jitka 

Jelínková  

Omluveni: Michal Káva 

Hosté: Josef Čáslavka, Zuzana Čížková 

  

 

1 Administrativa a finance  

1.1 Dne 18.8.2014 rezignoval na funkci ve výboru Fanklubu Michal Káva. 

1.2 Na uvolněné místo výbor kooptoval Jana Franka, který byl doposud externím 

spolupracovníkem výboru Fanklubu. 

1.3 Odstranění drobných nedostatků v účetnictví sezony 2012/13 uvedených ve zprávě KK, 

bude předloženo hospodářkou FK do 31.8.2014. 

 

2 Valná hromada    

2.1 Na základě platných stanov připravuje výbor valnou hromadu, která je předběžně 

plánována na listopad 2014. Konkrétní termín bude upřesněn podle zápasů Slavie.  

2.2 Jitka Jelínková předloží do 31.8.2014 účetnictví 2013/14, které bude následně 

předloženo ke kontrole kontrolní komisi.  

2.3 Budou osloveni členové Fanklubu, kteří by se chtěli zapojit do činnosti Fanklubu a 

kandidovat do výboru či kontrolní komise. Zájemci se mohou hlásit na některý 

z kontaktů uvedených na webu. Současně mohou členové zasílat případné připomínky 

na náměty ke změně stanov. 

 

3 Výjezdy a akce   

3.1 Fanklub připravuje výjezd do Mladé Boleslavi, cena výjezdu je 80/130 Kč a při platbě 

předem 50/100 Kč + cena vstupenky. 

3.2 Na zápas s Hajdukem Split mají členové možnost využít objednávkový servis 

vstupenek. Podrobnosti budou zveřejněny na webu a fb Fanklubu. 

3.3 Na zápas s Bohemians jedná Fanklub se Slavií o možnosti rezervace vstupenek do 

sektoru hostí, jako to bylo při jarním zápase sezony 2013/14. 

 

4 Pravidelné losování členů Fanklubu 

Při dnešním losování se výherci stávají: Jerglová Kateřina, Praha 5; Pipotová Michaela, 

Praha 4; Vlasák Tomáš, Praha 5. Suvenýry Fanklubu jim budou předány nebo zaslány 

po dohodě se sekretariátem. 

  

Další schůze bude pravděpodobně až v říjnu 2014. 

 

Zapsala: Alena Hoboďová 

Za správnost: Tomáš Dvorský, předseda FK 

V Praze 25.8.2014 

 



 


